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aan de gemeenteraad
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onderwerp ‘The Spot’ 
datum 17 februari 2022

Aanleiding
In de gemeenteraadsvergadering van 20 december 2021 heeft het college de toezegging gedaan 
om de gemeenteraad in februari te informeren over de stand van zaken van ‘The Spot’. Deze 
memo vloeit voort uit de toezegging en geeft informatie over het gesprek 16 februari jl. met de 
initiatiefnemers en de gemaakte afspraken. 

Terugblik gesprek
Op woensdagavond 16 februari 2022 is het college met de initiatiefnemers in gesprek gegaan over 
‘The Spot’. Het was een constructief gesprek. Er is gesproken over de ambities en de toekomst 
van ‘The Spot’. De initiatiefnemers hebben uitgesproken de skatebaan op een alternatieve locatie 
te willen plaatsen. Voor het ASM gedeelte wachten zij de uitkomsten van het flora- en 
faunaonderzoek af en pakken daarna hiervoor de fondsenwerving op. De locatie die zij aandragen 
is bovendien in de buurt van de geplande plek van het ASM gedeelte. Het gaat hier om de locatie 
voor de sporthal. 

Afspraken
We hebben met de jongeren en het jongerenwerk een aantal afspraken gemaakt. Zo gaat het 
jongerenwerk zorgen voor een verbeelding van de skatebaan en gaat de gemeente onderzoeken 
of deze locatie haalbaar is om een skatebaan te realiseren. Voor 1 april 2022 zal het college hier 
duidelijkheid over geven. 


